
Idealinko / Yhteenveto saapuneista ideoista nro 53-81 Innovaatiotyöryhmän vastaukset 6.3., 25.4., 

21.9., 7.12.23 ja 15.1.24
Esittele ideasi!Kerro meille ideastasi. Mitä laajemmin, sen 

parempi. Tausta, ketä/mitä idea koskee, minkä ongelman se 

ratkaisee, jne.Kirjoita kuvaus ideastasi tähän:

Ratkaisuehdotus /ehdotukset. Onko sinulla ratkaisuehdotus 

siihen, miten idea toteutetaan? Kerro siitä tarkemmin alla. 

Ratkaisuehdotukseni on:

Aihe/toimiala Muut huomiot / 

toimenpiteet

53. Tori: palauttaisimmeko eläväksi taas, ja turhat tolpat pois!

Opiskelijat mukaan kaupungin kehittämiseen,samoin muut ryhmät - 

kutsukaa kunnanelinten kokouksiin  ehdottamaan!

53. Osallistaminen antamalla sananvaltaa. 53. Torin kehittäminen ja tolpat pois. 

Kuntalaiset ja esim. opiskelijat mukaan 

päätöksentekoon.  RAKENNETTU 

YMPÄRISTÖ, OSALLISUUS, NUVA.                                                 

Inno-työryhmän vastaus: Kehitteillä 

oleva Kankaanpää äppi tulee edistämään 

kuntalaisten osallistumista 

päätöksentekoon. INNO:lla käsitelty 

6.3.23 ja 21.9.23  

53. Osallistuva 

budjetointi otetaan 

käyttöön v. 2024 

(TA2024 sisältää 

50.000 euron 

määrärahan KEHITYS 

-tulosalueella)

54. Työpaja missä kaikki kaupungin asukkaat voisi käydä korjaamassa 

autoa, paikka sisätiloissa missä vaihtaa esim renkaat.

Paikka puukäsitöille ja tuunaamiselle. Ompeluhuone missä olis koneet 

joita voisi lainata. Sellaista vapaata harrastetilaa. Kankaanpäässä on 

paljon ihmisiä jotka asuvat kerros-ja rivitaloissa ja haluaisivat 

harrastaa, mutta asunnoissa ei ole siihen tilaa. Kansalaisopiston 

kursseille ei esim vuorotyön vuoksi pääse. Sellaiseen harrastetilaan 

voisi mennä oman aikataulun mukaan ja saisi mielekästä tekemistä.

54. Ihmisillä on varmasti myös lahjoittaa työkaluja ym tiloihin. 

Yhteistyö kierrätyskeskuksen kanssa!?

54. Hallitilaa auton korjaamiselle, 

puukäsitöille ja tuunaamiselle. Inno-

työryhmän vastaus: Solmu-keskuksen 

tilat ovat vapaasti kaupunkilaisten 

varattavissa. Esim. auton pesu- ja 

huoltotila 10e/h. Palvelusta / 

mahdollisuudesta tiedottaminen. 

Toimikunta jätti asian hautumaan muilta 

osin. Tarvetta tällaisille harrastetiloille 

saattaisi olla…

54. TILAPALVELUT JA MARKKINOINTI 

JA VIESTINTÄ. INNO:lla käsitelty 6.3.23 

ja 21.9.23

55. Urheilutoiminta tarvitsee potkua lisää. 55. Kaupungin avustuksella aletaan järjestää puulaakiurheilua, esim. 

hiihdossa ja suunnistuksessa puulaakiviestit. Myös pesäpallo, 

jalkapallo, lentopallo ovat puulaakiurheiluun sopivia lajeja. Seurat 

ovat käytännön järjestäjinä (tällä hetkellä niissä ei ole intoa tähän). 

Joukkueen voisi muodostaa työporukka, perhe, samalla kadulla 

asuvat jne. Sarjapelejä pelaavien osanotto pitää rajoittaa.

55. Puulaaki-kilpailutoimintaa eri lajeihin.

Inno-työäryhmän vastaus: tiedoksi 

urheiluseuroille ja liikuntatoimelle. 

LIIKUNTATOIMI, URHEILUSEURAT 55: 

56. Kesä tulossa ja Honkajoelta puutuu lapsille turvallinen uimapaikka. 

Lapsiperheet kuljettavat lapsia uimassa mm. Kangasjärvellä, 

Eteläpäässä ja Venesjärvellä. Matkakuluja tulee jonkin verran. 

Karvianjoki ei ole pienille lapsille turvallinen.

56. Esim. paikkana voisi olla Honkajoella vanhan lääkäritalon 

läheisyyteen, koska jokivesi lähellä.

56. Uimapaikka Honkajoelle. Inno-

työryhmän vastaus: Jyllin uimaranta on 

ilmeisesti kaikille avoin, mutta ei ole 

kaupungin hallinnoima. 

Vastuukysymykset mietityttivät 

työryhmässä. LIIKUNTATOIMI 56.



57. Vieläkin laajemmat harrastusmahdollisuudet: nuorisolle ja nuorille 

aikuisillekin voisi olla muutakin tarjolla kuin pelkkää pesäpalloa ja 

jääkiekkoa. Esimerkiksi nyrkkeilyä tai jotain sellaista? 

Enemmän tapahtumia: todella surullista miten takapajula Kankaanpää 

on mitä tulee tapahtumiin: Hörhiäiset on koko kaupungin ainoa isompi 

tapahtuma ja sekin oli vuonna -22 aika onneton kun kävi katsomassa 

tarjontaa esim. päiväsaikaan. Kaupunki voisi toden teolla nyt ottaa 

mallia vaikkapa naapurikunnastaan Parkanosta, siellä on monta 

tapahtumaa vuodessa joka sopii päiväsaikaan lapsiperheille ja illalla 

aikuisille juhlijoille. Mummoille ja vaareille tuntuu tässä kylässä kyllä 

olevan puuhaa mutta miten on lapsiperheiden ja nuorten aikuisten 

laita? Enemmän siis tapahtumia kehitteille ja kaupunki voisi myös 

osallistua itsekin työhön eikä laskea sitä talkooväen harteille ja tuhlata 

rahojaan rautahökötelmä-patsaisiin mitkä ei paranna kaupunkilaisten 

elämänlaatua ja kiinnostusta täällä elämiseen. 

Lenkkeilymaastot: vaikka Kankaanpäässä on hienoa lenkkimaastoa 

Hämeenkankaalla, liikuntakeskuksen ympäristössä sekä Niinisalossa 

niin kovin on ikävä lähteä luontoon lenkkeilemään jos sinne täytyy aina 

matkustaa ensin autolla. Olisi hienoa jos tänne saataisiin 

asuinalueiden läheisyyteen lisää pururatoja tai vastaavia, ei 

asfaltoituja, reittejä. Esimerkiksi Reiman ja Pitkämäen alueelta puuttuu 

täysin tällaiset lenkkimaastot vaikka metsää on kyllä mistä voisi 

nauttia. Joku valaistu 5-10km metsäreitti vaikkapa uudella Pitkämäen 

alueella voisi olla paikallaan. 

Kahviloiden ja yritysten määrä: vaikka kaupungissa on hyvät 

peruspalvelut niin olisi hienoa jos kaupunki jollain konstilla saisi 

houkuteltua tänne lisää yrittäjiä: esimerkiksi kunnollista kahvilaa täällä 

ei nyt taaskaan ole, joka olisi auki iltamyöhään, kun Prince Cafe 

lopetti. 

Kaupungin mainostaminen: usein tulee sosiaalisessa mediassa 

57. Enemmän harrastusmahdollisuuksia, teettäkää jokin kysely tms. 

niistä mahdollisista harrastuksista mitä tänne toivottaisiin lisää.

Tapahtumat: järjestäkää niitä rohkeammin ja useammin. 

Tapahtumia joissa on päiväsaikaan ohjelmaa vanhuksille sekä 

lapsiperheille ja iltaa kohti tapahtuman luonne muuttuisi sopivaksi 

nuorille aikuisille: esiintyjiä, erilaista tekemistä. Tulijoita olisi 

varmasti lähikunnistakin. Kaupunki osallistumaan näihin, että tulee 

kunnon tapahtumia eikä jää talkooväen varaan. 

Lenkkeilymaastot: enemmän metsässä liikkumisen mahdollisuuksia 

asuinalueille. Makkaramäki, Järventausta, Myllymäki, Reima, 

Pitkämäki. Jokaiselle näistä voisi varmasti kartoittaa jonkin sortin 

luontopolun / pururadan missä voi nauttia luonnosta ja liikkumisesta. 

Valaistuksen kera tietysti. Ja jos näitä polkuja/reittejä jo on 

olemassa niin tietoa niistä ja reittiopastus. 

Houkutelkaa yrittäjiä: kehittäkää palveluja ja tarjontaa, tarjotkaa 

uusille yrittäjille jonkin sortin porkkanaa ja selvittäkää vaikka 

kyselyn/tutkimuksen avulla mitä tarvitaan, että tämä paikka nähdään 

sellaisena mihin halutaan muuttaa ja perustaa yritys ja perhe. 

Mainostaminen: kunnolla otetta sosiaalisesta mediasta. Tietoa 

harrastuksista, palveluista, tapahtumista eteenpäin. Kaupungin 

mainostaminen pelkällä taiteella ei valitettavasti kiinnosta suurinta 

osaa, nyt muutakin hyvää kehiin markkinnoinnissa. Mieluummin 

mainostuksessa pääpiste vaikkapa liikuntaan ja sen moniin 

mahdollisuuksiin kuin taiteeseen.

    57. Enemmän tapahtumia, 

harrastusmahdollisuuksia ja 

lenkkeilypolkuja. Kahvilatoimintaa ilta-

aikaan ja enemmän tapahtumien 

markkinointia.  Inno-työryhmän 

vastaus: työryhmä haluaa edistää 

harrastemessutapahtuman laajentamista 

ja tapahtuman kohdentamista myös 

aikuisille ja maahanmuuttajille sekä 

tapahtuman järjestämistä illalla tai 

viikonloppuna. Tavoitellaan lisää 

resursseja (yhteistyötahoja) tapahtumaa 

järjestämään sekä tapahtuman 

markkinoimiseen. Yhteistyötä esitetään 

esim. oppilaitoksille (lukion yrittäjälinja ja 

Sataedun liiketalouden opiskelijat, 

Petäjäopisto, Samk, Kankaanpään 

Opisto).         -> Harrastemessujen 

kehittäminen otetaan toimikunnan ensi 

vuoden kärkihankkeeksi. Kutsutaan 

yhteistyötahoja keskustelemaan asiasta 

marraskuussa 2023. INNO-TYÖRYHMÄ, 

LIIKUNTA- JA NUORISOPALVELUT 57.                            

INNOlla käsitelty 6.3.23, 25.4.23. ja 

21.9.23                                   

58. Lisää frisbeegolf-ratoja ja S-market 58. - 58. Lisää Fb-ratoja.          Inno-

työryhmän vastaus: Tiedoksi 

LIIKUNTATOIMI 58.                                     

INNOlla käsitelty 6.3.23, 25.4.23 ja 

21.9.23.                   
59. Yksi kauppakeskus Citymarketin tilalle 59. - 59. Kauppakeskuksen perustaminen.             

Inno-työryhmän vastaus: Yritys-

/liiketoimintaa, ei kaupungin toimialaa. 

Tiedoksi KHALL 59.                                                       

INNOlla käsitelty 6.3.23, 25.4.23 ja 

21.9.23.       



60. Vanhuksille seniori uimalippu esim. 1e kappale päiväaikaan 

ruuhkan välttämiseksi. Mummut koronna-koloistaan uimaan.                                                  

*Eurajoen kunta antoi omaishoitajille 100 e etusetelin käytettäväksi 

virkistykseen esim. parturi, jalkahoito, hieroja oman kunnan 

alueen/palveluntuottajalta.                                                                                                                     

60. Olen ollut omaishoitajana 10 vuotta, josta 2v virallisesti. Olen 

kartuttanut kaupungin rahapussia omalta osaltani. Täytän 75v. 

maaliskuussa. 

 60. Omaishoitajille etusetelit 

virkistykseen. Inno-työryhmän vastaus: 

Kaupungilla on käytössä ns. seniori-

ranneke, jolla pääsee edullisesti uimaan 

ja kuntosalille. Hinta 100 e/vuosi tai 70 

e/6 kk. Kehitettävä idea kuitenkin, mutta 

ei työryhmän kiireisin tehtävä -> palataan 

asiaan. Tiedoksi Khall / KAUPUNGIN 

AVUSTUKSET                                              

INNOlla käsitelty 6.3.23, 25.4.23 ja 

21.9.23          

 61. Joukkoliikenne: esim. Porin malli sähköbussi siis, 1e maksava 

bussireitti terveyskeskus ja Parkanon rautatieasema ym.

61. Vihelsin alkua, keksikää pojat aiheista lisää. Urheilupaikkoja on 

jo tarpeeksi.

61. Edulliset kuljetukset 

terveyskeskukseen ja rautatieasemalle.    

Inno-työryhmän vastaus: 

Elinkeinopalveluissa kartoitetaan tämän 

vuoden aikana mahdollisuus kutsutaksin 

käyttöönottoon Kankaanpää-Parkano 

välillä sekä Kankaanpään sisäiseen 

liikenteeseen.  61. JOUKKOLIIKENNE                           

INNOlla käsitelty 6.3.23, 25.4.23 ja 

21.9.23

62. Pitäkää uimahalli, uimahalli on hyvä paikka. Iso kaupakeskus, 

työpaikkoja ja ratikkareitti joka yhdistää

Kankaanpään ja Parkanon. Huvipuisto, hei! Kankaanpäähän juna-

asema.

62. Ajatelkaa positiivisesti, ottakaa lainaa ja satsatkaa 

tulevaisuuteen. Kyllä se siitä.

62. Kauppakeskus, työpaikkoja, 

joukkoliikenneyhteys rautatieasemalle tai 

oma juna-asema.  Inno-työryhmän 

vastaus: Elinkeinopalveluissa 

kartoitetaan tämän vuoden aikana 

mahdollisuus kutsutaksin käyttöönottoon 

Kankaanpää-Parkano välillä sekä 

Kankaanpään sisäiseen liikenteeseen.  

62.JOUKKOLIIKENNE   

63. Tapalankadun rakenteilla olevaan liikenneympyrän keskelle on 

pyydetty ehdotuksia.

63. Ehdotuksena on, että liikenneympyrän keskelle kasvatetaan iso, 

jykevä luonnonmänty kuvastamaan Kankaanpään omaleimaisuutta 

ja sen vaakunaa. Mäntyä tulisi sopivin väliajoin leikata, jotta sille 

saisi paksut, jykevät oksat.

63. Tapalan liikenneympyrä jykevä 

luonnonmänty. Inno-työryhmän 

vastaus: Tiedoksi RAKENNETTU 

YMPÄRISTÖ 62.
64. Kaupoissa ympärivuorokautinen aukioloajat

koskee kaikkia asukkaita olisi varmaan asukkaita jotka tykkäävät 

ajatuksesta lähin 24h oleva kauppa on porissa

64. - 64. Kauppa auki 24/7. Inno-työryhmän 

vastaus: Yritys-/liiketoimintaa. Ei 

kaupungin toimiaa. Tiedoksi 

YRITTÄJÄYHDISTYS ja 

ELINKEINOTOIMI 64.
65. Tori ihmisystävälliseksi poistamalla kivipaadet, istutetaan puita ja 

pensaita.

65. Autojen ei tarvitse päästä ajamaan torin läpi, sekin tila 

mieluummin asukkaiden käyttöön.

 65. Torin viihtyisyys ja tolpat pois. Inno-

työryhmän vastaus: Tiedoksi 

RAKENNETTU YMPÄRISTÖ 65.



66. Tori on pysynyt keskusteluissa AINA.

Mitäpäs jos torin paikalle rakennettaisiinkin kauppahalli? Porissa on 

mainio kauppahalli kuten myös monessa muussa kaupungissa.

Paikalliset yrittäjät saisivat pysyvät myyntipaikat ja kankaanpääläiset 

saisivat ihan oikean paikan kokoontua aamukahville tms.

Paikalliset lihanjalostusyritykset olisivat "kuumaa" kauraa kun saisivat 

tuotteitansa esille kauppahalliin.

Siinä ohessa esim. Meggalan tuotteet jne.

66. Rahoittajia lulisi löytyvän - aina ei kaikki voi "kaatua" kaupungin 

kustannettavaksi.

66. Torin kehittäminen: rakennetaan 

torille kauppahalli.  Inno-työryhmän 

vastaus: Tiedoksi ELINKEINOTOIMI JA 

RAKENNETTU YMPÄRISTÖ 66.

67. Kaupungin liikuntapaikkoijen vuorovarausten pois otto, sillä sali on 

suurimman osan ajasta varattuna

67. Punaiset vuorot muutettaisiin keltaisiksi, jolloin seuralla on 

etuoikeus siellä, mutta muita välineitä saa käyttää niiden ollessa 

vapauna

67. Muutosehdotus liikuntapaikkojen 

vuorovarauksiin. Inno-työryhmän vastaus: 

Tiedoksi LIIKUNTAPALVELUT 67.
68. huumeongelmaan puututtava välittömästi eikä antaa olla niinkuin 

nykyään tehdään.                   ulkomaisia työntekijöitä ei saa tuoda 

suomeen koska suomalaisia on työttömänä

68. Yrityksiä täytyy tukea siinä että he voivat kouluttaa työntekijöitä 

töihin. Huumeongelmaan täytyy puuttua välittömästi muuten 

käyttäjät ajattelevat että se on laillista

68. Huumeonglmaan puuttuminen, 

yritysten tukeminen työntekijöiden 

kouluttamiseksi. Inno-työryhmän 

vastaus: Tärkeä asia, joka vaatii 

lisäselvityksiä (esim. huumeiden käytön 

yleisyys). Työryhmä jäi miettimään 

mahdollisia toimenpiteitä. / TE-palvelujen 

kautta voi kysyä apua työntekijöiden 

kouluttamiseen. Tiedoksi 

NUORISOTOIMI, ELINKEINOTOIMI ja 

KHALL 68.



69. Kyrönkankaantie -kulttuurihistoriallinen pelikokonaisuus. Pelin idea 

on seuraavanlainen. Tarkoitus on kulkea pelilaudalla

Kyrönkankaan kesätie Hämeenkyröstä - Kristiinankaupunkiin ja 

vaihtoehtoisesti Korsholmaan. Pelin alussa suoritetaan arvonta 

kuljetettavasta/kulkusyystä (viesti, tervaa, karjantuotteita, sulkaviesti 

Korsholmaan jne). Peli ja sen tapahtumat ajoittuvat 1600- ja 1800-

lukujen väliin. Ruotsi on noussut suurvallaksi ja menettänyt asemansa. 

Elämä koettelee, on nälkävuosia, kulkutauteja ja sotia. Leipään 

lisätään pala jos toinenkin petäjäistä. Pienistä asioista on ilo otettava 

irti. Pelin aikana pelaaja kohtaa erilaisia pelitapahtumia 

Kyrönkankaantien varrella, yöpyy kievareissa, piiloutuu kasakoilta jne.                                                                     

Lisättyä todellisuutta hyödyntävässä peliversiossa ajatuksena on, että 

peliä voidaan pelata esim. älypuhelimella, jolloin sen voisi pelata esim. 

pyöräretken varrella. Virtuaalitodellisuutta hyödyntävä peli voisi olla 

pelattavissa VR-laseilla, joita tulee käyttöön mm. GEO-

oppimiskeskukseen. 

Pelistä olisi mahdollista luoda myös lautapeli, jonka voisi tuottaa 

kaupalliseen käyttöön. Tähän ja virtuaalipelin pilottiversioita 

laajempaan toimintaan oppilaitoksella ei ole resursseja tai osaamista 

(virtuaalista ja lisättyä todellisuutta hyödyntävissä hankkeissa olemme 

hankkineet niihin liittyvää osaamista ulkopuoliselta asiantuntijalta). 

Idea on kuitenkin esimerkiksi Innovaatiotyöryhmän hyödynnettävissä. 

Mikäli idean jatkokehittely kiinnostaa, parhaillaan käynnissä oleva JTF-

rahoituskausi voisi tarjota mahdollisuuden rahoitukselle.

Lukiot ovat mielellään mukana yhteistyössä, Honkajoen lukiolla on 

digitaaliseen tuottamiseen (kuvaus ja piirtäminen) tarvittavia välineitä 

ja opiskelijoille osallistuminen mahdollistaa uusien, tulevaisuuden 

työelämässä tarvittavien taitojen oppimisen.

69. Kyrönkankaantie -kulttuurihistoriallisen pelikokonaisuuden 

kehittäminen (virtuaalinen ja/tai lautapeli)

69. Kyrönkankaantie -

kulttuurihistoriallinen pelikokonaisuus. 

Inno-työryhmän vastaus: Peli voisi 

menestyä (mutta jäisikö vain 

alueelliseksi?). Sen tuottaminen ei 

kuitenkaan ole kaupungin ydintoimintaa. 

Pelikokonaisuuden jatkokehittämiseksi 

olisi ensiarvoisen tärkeää saada joku 

yritys mukaan. Nuorkauppakamari on 

lanseeraamassa ”Seikkailu Pohjois-

Satakunnassa” lautapeliä.

Tiedoksi MUSEOTOIMI ja 

MARKKINOINTI 69. 

70. Olen entinen kankaanpääläinen. Ihmettelen , miten kaupunki 

haluaa mökkiläiset ympärivuotiseen asumiseen. Edellis

vuonna tuli houkutuksesksi 2 uimahallilippua. Mökki on järven rannalla. 

Mitä teen uimahallilipulla?? Tänä vuonna

mainostettiin valokuitua, jota mökille ei saatu, vaikka olimme 

maksaneet varausmaksun (palautettiin) Teen sukututkimusta ja

DNA-tutkimus on internetvälitteistä. Niin, etten edelleenkään voi viipyä 

mökillä, kuin päivän kerrallaan. Perinteistä tein

aiemmin.

70. Tasapuolisuutta. esim valokuitu, jota niin mainostatte Odotan 

mielenkiinnolla, mitä kaupunki keksii, jotta voisimme muuttaa 

kesämökin ympärivuotuiseen käyttöön Sehän nähdään ensi vuonna 

??

70. Valokuidun mahdollisuus kaikille 

mökkiasukkaille / kesämökin 

ympärivuotinen käyttö. Inno-työryhmän 

vastaus: Innovaatiotyöryhmä suhtautuu 

myönteisesti mökkien ympärivuotisen 

asumisen mahdollistamiseen. 

Valokuitusaatavuus kattaa merkittävän 

osan kaupungin pinta-alasta, mutta esim. 

maasto tai asumistiheys/asukkaiden 

kiinnostus valokuitua kohtaan voivat 

vaikuttaa saatavuuteen. 

Valokuituverkkoa hallinnoi Pohjois-

Satakunnan Seutuverkko Oy. Tiedoksi 

KHALL ja POHJOIS-SATAKUNNAN 

SEUTUVERKKO Oy 70.



71. Nettisivut ovat jokin aika tehdystä uudistuksesta huolimatta 

kankeat. Mobiilissa vielä heikompi. Tietoa vaikea löytää. Sivut ovat 

yksi käyntikorteistamme kaupunkiin. Joillekin ensikosketus. Tämän 

kokemuksen perusteella tehdään paljon valintoja.

71. Mobiilin tulisi toimia jouhevasti Tiedon tulisi löytyä helposti Esim. 

Parkanolla ja Pomarkulla toimivat sivut

71. Kaupungin nettisivujen käytettävyys. 

Inno-työryhmän vastaus: Kehitteillä 

oleva Kankaanpää äppi tulee 

parantamaan mobiilikäyttäjän 

kokemuksia sekä tiedon löytämistä.

71. VIESTINTÄ JA MARKKINOINTI.

72. Paremmat julkiset kulkuyhteydet eli lisää bussivuoroja esim. 

Tampereelle ja takaisin.

72. Lisätä vuoroja. 72. Lisää julkisen liikenteen vuoroja. 

Inno-työryhmän vastaus:  Asia on 

tiedostettu ja puutteet ovat nousseet 

esiin useammassa aloitteessa. 

Elinkeinopalveluissa kartoitetaan tämän 

vuoden aikana mahdollisuutta 

kutsutaksin käyttöönottoon. 

JOUKKOLIIKENNE 72.

73. Kuninkaanlähde, kunnostuksen arvoinen paikka. Hieman siivousta 

ja muutama penkkejä sinne polun varrelle ja tietenkin roskille oma 

paikka. Sillat sellaiseen kuntoon että niillä voi kävellä ja mainostaa 

vaikka kivana piknik kohteena perheille ja ulkoilijoille. Raikasta vettä 

luonnossaliikkujille , oli muuten hyvän makuista. Ensimmäistä kertaa 

käytiin ja yllätyttiin. Kankaanpään museota kannattaa ehdottomasti 

myös mainostaa lisää-mielenkiintoinen kokoelma.

73. Kunnostetaan silta/sillat, hieman pitkospuita tms. Laiturin 

tapaista josta on helppo kurkoittaa pulloon tai mukiin vettä 

juotavaksi. Pari pöytäryhmä ja roskis. Risukkojen siivousta 

ympäristöstä ja lähteen lähelle lisää historiaa ja kerrontaa paikasta. 

Lapsille helppo kulkea ja miksipä myös liikuntarajoitteisille , on 

kuitenkin niin lyhyt matka parkkipaikalta. Puitteet hienot kun vain 

kunnostusta ja siivousta alueelle.

73. Kuninkaanlähteen alueen 

kunnostaminen. Inno-työryhmän 

vastaus: Innovaatiotyöryhmä kannattaa 

Kuninkaanlähteen alueen kunnostamista 

osana matkailun edistämistä. Vastaavia 

matkailua tukevia, kunnostettavia 

retkeilykohteita olisi eri puolilla 

kaupunkia. Työryhmän mukaan on 

tarvetta mm. pitkospuille, penkeille, 

opasteille ja palvelujen markkinoimiselle 

Kankaanpään kaupungin matkailun 

kehittämiseksi. MATKAILU, 

KEHITTÄMINEN, KHALL 73. 

74. Paasikivenkadun voisi pikku hiljaa laittaa kuntoon. 74. Laittakaa se kuntoon 74. Paasikivenkadun kuntoon 

saattaminen. Inno-työryhmän vastaus: 

Hanke on valmistumassa. 

RAKENNETTU YMPÄRISTÖ 74. 

74. Tien kunnostustyö 

on valmis.

75. Kankaanpäälle oma neule 75. Kankaanpäälle oma neule 75. Kankaanpäälle oma neule. Inno-

työryhmän vastaus: Kankaanpään 

päivän juhlaa vietetään 24.9.2023 

Kankaanpää Seuran ja kaupungin 

tilaisuudessa, jossa julistetaan 

neulekilpailu. MARKKINOINTI 75. 



76. Lapsiperheitä ajatellen yksi ajatus. Itsellänikin on pieniä lapsia ja 

toisten lapsiperheiden kanssa keskusteluun on usein noussut, että 

Kankaanpäässä ei ole esteetöntä kirpputoria, johon pääsisi rattaiden 

kanssa kiertelemään! Olisi mahtavaa saada tänne esim. 

lastenvaatteisiin ja -tarvikkeisiin painottunut kirppis ja erityisen hienoa 

olisi, jos sen yhteydessä olisi pieni kahvio ja lapsille jokin leikkipaikka! 

Sisäleikkipuistoa tms. paikkaa kaivataan myös. Sellainen, missä voisi 

järjestää myös lastenjuhlia, eli vuokrata pientä juhlatilaa?

76. Joku perustaa edellä mainitun :) 76. Esteetön kirpputori, kahvio ja lasten 

leikkipaikka. Inno-työryhmän vastaus: 

Tiedoksi kirpputoriyrittäjille. 

ELINKEINOTOIMI, YRITTÄJÄT 76.  

77. Tehdään ja tähdätään esteettömyyteen Kankaanpäässä. 

Kuntoutuskeskuksessa asioi viikottain henkilöitä, jotka tulevat 

kauempaa ja haluavat tutustua kaupungin palveluihin ja liikkua 

Kuntoutuskeskuksen alueelta pidemmälle. Tullessani 

Kuntoutuskeskukseen töihin ajattelin heitä, jotka tulevat ja toteavat 

etteivät pysty poistumaan alueelta heikkojen opasteiden tai 

liikkumisreittien epätasaisuuden tai puuttuvien kävelyteiden vuoksi 

esimerkiksi "Kuntsarin rantaan" ja keskustan kirpputoreille tai 

myymälöihin.

77. Voisiko kaupungin esteettömyyslautakunta tai jokin vastaava 

toimikunta kokoontua ja kerätä yrittäjiltä luetteloa Kuntsarin 

seinälle, ja kaupungin nettisivuille, mistä ilmenee mihin kaikkiin 

yrityksiin ja myymälöihin/kahviloihin pääsee pyörätuolilla ja 

muilla liikkumisen apuvälineillä lisäksi lastenvaunujen ja 

rollaattorin kanssa.

77. Esteettömyyden edistäminen 

Kankaanpäässä. Inno-työryhmän 

vastaus: Ehdotus on kannatettava. 

Annetaan tiedoksi yrittäjäyhdistykselle, 

elinkeinotoimelle, tekniselle toimelle ja 

vanhusneuvostolle.

Voisiko Kuntsarilla joku tai joku järjestö 

kartoittaa liikkumisen esteitä 

asiakkaan/asiakkaiden kanssa? 

Googlessa mahdollisuus merkitä tilojen 

esteettömyys. 77. ELINKEINOTOIMI, 

YRITTÄJÄT, TEKNINEN TOIMI, VANE

78. Kaupunkitiedote 78. Mm. Jämijärvellä ja Karviassa on kuntatiedote, jossa on 

koottuna tärkeimmät tapahtumat. Tämä olisi mielestäni paljon

järkevämpi tiedotuskanava kuin esim. nyt kehitteillä oleva 

Kankaanpää-sovellus. Julkisena tiedotteena jaettava

kaupunkitiedote palvelisi kaikkia asukkaita, kun taas sovellus 

hyödyttää vain niitä, joilla on älypuhelin.

78. Kaupunkitiedote. Inno-työryhmän 

vastaus: Honkajoki-toimikunta tiedottaa 

toimialueellaan vastaavalla 

tiedotuslehdellä 4x/vuodessa. Kaupungin 

koko huomioon ottaen vastaava 

tiedottaminen ei ole kustannustehokasta 

(tiedotteen koostaminen, tulostaminen ja 

jakelu joka talouteen). Kankaanpään 

kaupunki tiedottaa ajankohtaisista 

asioista viikoittain Kankaanpään Seutu 

lehdessä sekä kotisivuilla ja some-

kanavissa. Kesällä jaetaan kesälehti joka 

talouteen. 78. MARKKINOINTI



79. Ehdottaisin nk. Kehätien rakentamista vt 23:n ja Pansiantien 

välille.

Vähentäisi turhaa liikennettä kaupungin läpi ja luultavasti muutakin 

hyötyä. 

Lisäksi toiveena saada lisää kevyenliikenteen väyliä.

79. Voi olla vaikea ratkaista esim. Maanomistukseen liittyvien 

seikkojen takia.

79. Kehätien rakentaminen vt 23:n ja 

Pansiantien välille sekä lisää 

kevyenliikenteen väyliä. Inno-työryhmän 

vastaus:  Toimikunnan arvion mukaan 

liikennemäärät eivät puolla kehätien 

rakentamista.  Kevyenliikenteen väylien 

kunnostamiseen ja rakentamiseen on 

esitetty määrärahaa ensi vuoden 

talousarviossa (Teollisuustielle ja 

Keskuskadun pyörätielle) 79. TEKNINEN 

TOIMI  

80. Nato-paikka. Niinisalo paikkana, jossa Naton liikkuvuus ja Pohjan-

kangas tuulien ja kylmyyten tunteen olisi paikka kokoontua.

Kankaanpää tunnetaan kahdesta, pesäpallosta ja Niinisalosta

80. Markkinointi 80. Ehdotus jäi epäselväksi

81. Sisäleikkipaikka lapsille 81. Kirjastoon tai liikuntakeskukseen voisi toteuttaa sisäleikkipaikan 

lapsille. Sellainen puuttuu kankaanpäästä. Se kannustaisi lapsia 

liikkumaan. Leikkipaikkaa voisi hyödyntää esim. Kun vanhempi lapsi 

on omissa harrastuksissaan pienemmällekin olisi puuhaa.

81. Sisäleikkipaikka lapsille. Inno-

työryhmän vastaus: Ehdotus itsessään 

on hyvä ja vastaavaa on työryhmälle 

ideoitu aiemminkin. Ei kaupungin 

ydintoimintaa, mutta kaupungilla on 

ulkoleikkialueita, voisiko olla myös 

sisäleikkitila? Olisiko riittävästi palvelujen 

käyttäjiä yritystoimintaan tai palvelu 

toteutettavissa eri toimijoiden 

yhteistyössä? Tilakysymystä pitää 

miettiä, mielellään keskustan alueella. 

81. LIIKUNTATOIMI, 

YRITTÄJÄYHDISTYS ja 

ELINKEINOTOIMI

Innovaatio-työryhmä on käsitellyt ideat 53-81


